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Koskinäytösten määrää selvitetään vuodelle 2019
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Virallisesti neuvottelut Fortumin kanssa aloitetaan keväällä. Mitään linjauksia ei ole tehty.

 Fortum Oyj ja Imatran kaupunki aloittavat ensi keväänä neuvottelut koskinäytöksistä vuodelle 2019. Ensi kesänä näytöksiä ei

ole luvassa patoremontin vuoksi.

Alustavissa keskusteluissa on varmistunut, että Fortum on halukas jatkamaan yhteistyötä näytösten osalta.

Yhtiön taholta on kuitenkin esitetty, että koskinäytösten määrä tulee olemaan yksi ensi kevään neuvottelujen aihe. Fortum

on kertonut, että patoluukkujen rakenteita ei ole teknisesti tehty päivittäistä avaamista varten.

Omat haasteensa päivittäisille koskinäytöksille kesäaikaan luovat myös turvamääräysten tiukentuminen. Poliisi on ilmoittanut,

että jatkossakin se tulee edellyttämään koko koskisillan sulkemista ajoneuvoliikenteeltä jokaisessa näytöksessä.

Kun kesäisiä koskinäytöksiä on viimeksi järjestetty vuonna 2015, ovat vuosikustannukset olleet noin 90 000 euroa.

Kustannuksista valtaosa on mennyt Fortumille ns. ohijuoksutuksesta maksettaviin korvauksiin. Nyttemmin tiukentuneet

turvallisuusmääräykset lisäävät näytöksistä aiheutuvia kustannuksia selvästi.
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